
Motion om förväntade lediga lokaler 

Staffanstorps kommun har 2015-06-15 beslutat att införa LOV (Lagen om 
valfrihetssystem) för särskilt boende i Staffanstorps kommun. Det första LOV
boendet kommer att stå klart i Staffanstorps kommun under 2018 på Sockerstan. 
Konsekvenserna av nya LOV-boenden i Staffanstorps kommun kommer av allt att 
döma bli tomma lokaler som exempelvis Magnoliagården och Pilgården. 

Det bör nämnas att kommunen har ingått ett 25 årigt kontrakt för Magnoliagården och 
Pilegården. Staffanstorps kommun kan därför riskera att få betala dubbla kostnader (dels till 
nuvarande lokaler, dels de nya som håller på att byggas!). 

Morgondagens boendesituation för de äldre medborgarna kommer med all sannolikhet att 
vara annorlunda än med de boendealternativ som finns idag 

Vi socialdemokrater vill i första hand att Staffanstorps kommun ser över möjligheterna att 
utveckla Magnoliagården och Pilegården för framtiden som exempelvis trygghetsboende, 
seniorboende eller servicelägenheter i nära anslutning till samhällsservice som inkluderar ett 
hälsoperspektiv. Dessa boenden får gärna vara i kommunal regi, så att de äldre får verklig 
valfrihet, vilket de saknar idag. 

Om det förenämnda inte blir aktuellt, så ser jag gärna i andra hand att möjligheten att bygga 
om lokalerna till hyresrätter för exempelvis ungdomsboende tas tillvara. 

Med hänvisning till ovanstående yrkar jag på att Kommunfullmäktige i 
Staffanstorps kommun beslutar 

att Staffanstorps kommun snarast utser en politisk arbetsgrupp för att se över möjligheterna
till en framtida utveckling av lokalerna i Magnoliagården och Pilegården i enlighet med vad 
som framförts i denna motion. 
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